
 

    
        

       
      

       
    

  

    
   

  
   

    

   
   

    
     
   

 
 

  

 

Bericht wethouder Pollux betrefende netcapaciteit TenneT / Enexis 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Na eerdere ‘meldingen over problemen omtrent netcapaciteit voor het terugleveren van 
elektriciteit’ van Enexis Netbeheer heef TenneT/ Enexis ons geïnformeerd 
over netwerkproblemen voor heel Brabant en Limburg voor de teruglevering en afname van 
elektriciteit. Gisteren, aan het begin van de avond, hebben beide partjen daarover een persbericht 
gepubliceerd. Ik wilde u middels dit bericht op de hoogte brengen hiervan en u laten weten dat wij 
ons goed zullen laten informeren door TenneT / Enexis over de mogelijke gevolgen hiervan en met 
verschillende partjen hierin zullen samenwerken. 

De energietransite leidt tot een snelle toename van de belastng van het elektriciteitsnetwerk (meer 
duurzame opwek van elektriciteit, warmtepompen, elektrisch vervoer, etc). Tennet / Enexis ziet dat 
het tempo van deze toename in belastng sneller gaat dan dat netuitbreidingen die hiervoor nodig 
zijn gerealiseerd kunnen worden. Door de snelle toestroom van aanvragen voor 
zowel teruglevering als afname van elektriciteit wordt op steeds meer plekken de grens van het 
elektriciteitsnet bereikt. 

Het is nog te vroeg op dit moment voor de Venlose situate conclusies te trekken, daarvoor zal er 
eerst meer informate opgehaald moeten worden. Wat we wel al zeker weten is dat dit vooralsnog 
voor partculieren geen gevolgen zal hebben. Het college van de gemeente Venlo gaat daarom 
samen met Enexis, TenneT, de provincie Limburg en de RES regio Noord- en Midden Limburg aan de 
slag om de consequentes en beperkingen zo duidelijk mogelijk in beeld te brengen. Op korte termijn 
komt het college dan ook bij u terug met een raadsinformatebrief waarin de mogelijke gevolgen 
voor de gemeente Venlo in beeld worden gebracht. 

(link persbericht TenneT: htps://www.tennet.eu/nl/tnyurl-storage/nieuws/voorlopige-stop-voor-
nieuwe-grootverbruikers-van-elektriciteit-in-noord-brabant-en-limburg/ ) 

Met vriendelijke groet, 

Marij Pollux 

Wethouder 
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